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Onderwerp 
 
 
 
Aan 
 
 
 
 
 
 
Datum 
 

Informeren bestuurders van betrokken gemeenten, Regio en 
Veiligheidsregio over de stand van zaken rondom de fusie van het 
streekarchief Hilversum en het  archief Gooise Meren – Huizen  
 
Huizen: burgemeester N. Meijer; Laren: burgemeester N. Mol; 
Blaricum: burgemeester J. N. de Zwart-Bloch; Wijdemeren: 
wethouder C. R. Larson;  Regio Gooi en Vechtstreek: directeur I. 
Meuwese; Veiligheidsregio: teamleider Martin van Loveren 
 
 
 
6 oktober 2022 

 
1. Inleiding  

 
Met dit memo willen u graag informeren over de ontwikkelingen rondom de fusie van de 
streekarchieven van Gooise Meren – Huizen met het archief van Hilversum. U kunt dit memo 
desgewenst gebruiken om u college en raad te informeren over de ontwikkelingen.  
 

2. Afspraken maart 2022 en vervolg  
Op 14 maart 2022 is met u gesproken over de stappen die de gemeenten Hilversum en de gemeente 
Gooise Meren willen zetten om de fusie van de streekarchieven Gooise Meren – Huizen en de gemeente 
Hilversum te realiseren.  
 
Wat voorlag was het voorstel om Hilversum en Gooise Meren de opdracht te geven de fusie voor te 
bereiden, alsmede een visie op het gefuseerde archief en een planning hiervoor.   
 
Tijdens dit overleg bleek er groot draagvlak voor te werken aan één archief Gooi en Vecht en om 
Hilversum en Gooise Meren te vragen hierin het voortouw te nemen. De gemeente Wijdemeren had 
nog vragen, met name over de financiële consequenties. Medio juli hebben alle betrokken colleges 
ingestemd om Gooise Meren en Hilversum te fusie te laten voor te bereiden.  
 
De raden van Hilversum, Gooise Meren, Huizen, Blaricum en Laren zijn middel een raadsinformatiebrief 
nader geïnformeerd over de fusieplannen en wat deze betekenen. Op 14 juni is er een 
informatiebijeenkomst met genoemde raden gehouden, waarin raadsleden nader geïnformeerd zijn 
over de plannen en vragen konden stellen.   
 

3. Ontwikkelingen 
Intussen hebben er enkele ontwikkelingen plaatsgevonden. In de eerste plaats is een nieuwe archivaris, 
mevrouw Deknatel aangesteld; zij gaat zowel voor Hilversum als Gooise Meren werken en wordt ook de 
archivaris voor het gefuseerde  archief. In de tweede plaats is er na de verkiezingen vanuit Hilversum  
een nieuwe wethouder voor archiefzaken. De heer Scheepers zal zich namens Hilversum bezighouden 
met het streekarchief. De heer Hendriks blijft de wethouder voor het archief van Gooise Meren. Een 
derde ontwikkeling is dat Gooise Meren en Hilversum recent een projectleider hebben aangesteld om 
de onderscheiden aspecten van de fusie goed te begeleiden en te sturen: de heer Van Tilburg 
geworden. Hij heeft ruime kennis van het archiefwezen en kent het werken in een gemeentelijke 
context zeer goed. Hij zal behalve optreden als projectleider ook een implementatieplan opstellen en 
mogelijk uitvoeren.  
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4.  Planning  
De informatie in het collegevoorstel en de raadsmededeling van maart bevatte  ook een planning. Wij 
hadden voor ogen om op 1 jan. 2023 een gefuseerd archief te hebben. Deze planning  hebben wij 
aangepast. We willen vooral meer tijd nemen voor het implementatieproces, zodat wanneer de fusie 
een feit is, het gefuseerde archief beschikt over goede werkafspraken en duidelijke werkprocessen.  
 
De nieuwe planning zien er volgt uit. We verwachten medio maart 2023 met een raadsvoorstel te 
komen waarin we voorstellen dat de fusie per 1 jan. 2024 wordt gerealiseerd. U raad wordt gevraagd 
een zienswijze te geven op de voorgenomen fusie. Ook al zal de fusie een jaar later gerealiseerd 
worden, kiezen we er wel voor om direct nadat het fusiebesluit is genomen te werken  alsof het archief 
Gooise Meren – Huizen en het archief Hilversum reeds één zijn. Er is dan voldoende tijd voor de 
medewerkers om te werken aan een integraal archief dat alle aangesloten gemeenten, de Regio en de 
Veiligheidsregio goed bediend en dat ook helpt om de interesse in de geschiedenis van onze streek te 
levend te houden en te blijven voeden. 
 

5. Vervolgens  
We werken momenteel met name verder aan de gemeenschappelijk regeling, de visie, een 
dienstencatalogus en de meerjarenbegroting. We gaan onze bevindingen delen met uw ambtenaren in 
een digitale bijeenkomsten, medio november. Wij nodigen hen uit commentaar te leveren, suggesties 
en wensen in te brengen. Ook zullen we te rade gaan bij inwoners en verenigingen met interesse in de 
lokale geschiedenis om hun perspectief op het nieuw te vormen archief te vernemen. Het lijkt ons een 
goed idee om als we deze verkenningen hebben verricht, begin december 2022 bij u terug te komen. 
Dat kunnen we van uw vernemen hoe u aankijkt tegen de diverse inbreng en tevens samen met u het 
proces uitlijnen naar de behandeling in uw college en raad.  
 


